

Spring

Summer 2026

ANNA MONTANA



Was uns ausmacht:

Anna Montana steht seit Jahrzehnten für perfekte Passformen, sorgfältig entwickelte Materialien und ein Gespür für schmeichelnde Silhouetten.

Was unsere Hosen ausmacht?

Unsere Passformen sind gemacht für jeden Tag, nicht für Laufstege. Unsere Farben bringen Frische, ohne laut zu sein. Und unsere Materialien schenken Bewegungsfreiheit, ohne Kompromisse beim Stil.

Ob als Slim Fit für den Alltag, als Relaxed Form für unterwegs oder als Wide Leg fürs Büro.

What defines us:

For decades, Anna Montana has stood for perfect fits, carefully developed fabrics, and an eye for flattering silhouettes.

What defines our trousers?

Our fits are made for real life, not the runway. Our colors add a fresh touch — never too loud. And our materials offer freedom of movement without compromising on style.

Whether it's a slim fit for everyday wear, a relaxed shape for on the go, or a wide leg for the office — there's a perfect pair for every moment.



Spring

Summer 2026

Stepping into Spring – bold, blooming, beautiful.

Die neue Frühjahr/Sommer-Kollektion von Anna Montana steht für einen authentischen Look, der den Moment feiert – leicht, entspannt und selbstbewusst. Klare Silhouetten, natürliche Materialien, sanfte Farben. Designed fürs Leben. Leicht. Beweglich. Mühelos kombinierbar.

Von sommerlichem Leinen über weichen Denim bis hin zu leichten Baumwoll-Qualitäten: Diese Styles sind gemacht für Frauen, die wissen, was sie wollen. Die Wert auf Komfort legen – ohne dabei auf Stil zu verzichten. Mal minimalistisch, mal feminin interpretiert. Immer tragbar. Immer modern.

The new Spring/Summer collection by Anna Montana embraces an authentic look that celebrates the moment – effortless, relaxed, and confident. Clean silhouettes, natural materials, soft tones. Designed for life. Lightweight. Flexible. Seamlessly versatile.

From airy linen and soft denim to lightweight cotton blends – these styles are made for women who know what they want. Who value comfort without compromising on style. Sometimes minimalist, sometimes with a feminine touch. Always wearable. Always modern.



6600 Rita Relaxed Fit
San Francisco
col. 729 authentic used



6612 Meret Culotte Flexi
Rio
col. 634 summer indigo



6602 Mila Wide Fit
Tampa
col. 37 leinen



6601 Mila Wide Fit
San Francisco
col. 730 mid blue used

She walks with ease
and breathes in spring.
Because comfort is
confidence in motion.



6614 Meret Culotte Flexi
Salvador
col. 4 original



6604 Meret Culotte Flexi
New Port
col. 212 dessert sand



Soft strength.



6619 Mila Wide Flexi
Haiti
col. 114 sand



6625 Dina Straight Fit 7/8
San Francisco
col. 117 natur



6627 Rita Relaxed Fit
Haiti
col. 784 light olive



Soft by nature.



6611 Mila Wide Flexi
Maui
col. 4 original



1426 Mila Wide Fit
Bahia
col. 103 weiß



6618 Mila Wide Fit
Santiago
col. 632 dark indigo

The perfect
fit for imperfectly
beautiful days.



ANNA MONTANA

Kirburger Strasse 1 · 56470 Bad Marienberg · Deutschland



B2B Shop